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Afdelingsmøde 
 

Referat nr.  
722 

Til stede var: 
Fra hovedbestyrelsen:  Allan Palm Hansen (APH) og Lars 
Sørensen (LS) 
 
Fra administrationen:  Torben Thygesen (TTH) og Søren 
Steen Kindberg (SSK)   
 
Fra afdelingen: 8 beboere 

Dag og år: 
Mandag, den 19. februar 2024, kl. 18.00 i Bro-
ager Medborgerhus. 
Afdelingsmøde for afd. 71 (Østerbakke 4-38) 
 
 

Carsten Hansen bød velkommen of foreslog APH som diri-
gent 
 

   
 

Pkt. 1 Valg af dirigent. 
 
 

APH valgt som dirigent. 
 
 

Pkt. 2 Fremlæggelse af beretning for perioden siden sidste 
møde. 

 

Ingen beretning 

Pkt. 3 Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det 
kommende år. 

 TTH gennemgik forslaget til næste års driftsbudget 
og anvendelsesbudgettet for de kommende år samt 
orienterede om det afsluttede regnskab. 

  
Budgettet udviser underskud på bundlinjen, hvilket medfø-
rer en huslejeforøgelse 
 
Huslejestigningen kan primært forklares ved øgede udgifter 
til offentlige og andre faste udgifter, flere udgifter til afskriv-
ninger samt mere henlæggelse til planlagt vedligehold. 
 
Budgetforslaget vil medføre en gennemsnitlig årlig husleje-
forøgelse på 24,41 kr. pr. m2 (eller ca. 215 kr. pr. måned 
for et gennemsnitslejemål). Huslejeforhøjelsen er gæl-
dende fra 1.juli 2024. 
 
 
Indgående forslag til behandling under punkt 3 – God-
kendelse af afdelingens driftsbudget: 
Der er fra beboere indgået følgende forslag: 

1. Forslag til ens udendørslamper ved fordøren, jf. 
vedlagte bilag. 

2. Forslag til rengøring af vej efter oliespild, jf. vedlagte 
bilag 

 

  
 
 
 
     
    Budget enstemmigt godkendt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
1. Forslaget godkendt – indarbejdes 

i budgettet 2025/26. Afdelingsbe-
styrelse kommer med forslag til 
hvilke lamper der skal sættes op. 

2. Forslag forkastet – beboer der 
har forvoldt oliespild sørger for 
rengøring af vejen. 
 

Pkt. 4 Indgåede forslag til behandling under punkt 4 - 
Indkomne forslag: 
Der er fra beboere indgået følgende forslag: 

1. Forslag til p-pladser – markeret med husnummer, jf. 
vedlagte bilag 

2. Forslag til vejsalt på alle 3 gader, jf. vedlagte bilag 
3. Forslag til generel fjernelse af ukrudt, jf. vedlagte bi-

lag. 
 
 
 
 
 

 

 
 
1. Forslag godkendt – Afdelingsbe-

styrelsen arbejder videre med 
forslaget. 

2. Forslaget forkastet – vedr. salt 
forsættes som nu, hvor der kan 
afhentes salt hos afdelingsfor-
manden eller i beholderen på 
stikvej 3. 

3. Forslaget godkendt – der sendes 
skrivelser ud til beboere som 
ikke overholder afdelingens ved-
ligeholdelsesreglement. 
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4. Forslag til vandtryk på Østerbakke, jf. Vedlagte bilag 
5. Forslag til forbud mod parkering på Østerbakke 4-

14, jf. vedlagte bilag 
6. Forslag til løsning af parkeringsproblemer i 3. 

række, jf. vedlagte bilag 
7. Forslag til udlejning af garager, når man ingen bil 

har, jf. vedlagte bilag 
8. Forslag til opsætning af skilte om boldspil og leg 

mellem biler forbudt, jf. vedlagte bilag 
 

Der er fra administrationen indgået følgende forslag: 
9. Forslag til lademulighed i afdelingen, jf. vedlagte bi-

lag 
 
 
 
 

4. Forslag forkastet – beboere kon-
takter teknisk afdeling som i 
samarbejde med håndværkeraf-
deling for løsning på problemet 
med vandtrykket. 

5. Forslag forkastet da det er en of-
fentlig vej og vi kan ikke lave P-
regler – Beboere anbefales at gå i 
dialog med hinanden. 

6. Forslag forkastet – afdelingsbe-
styrelsen arbejdere videre med 
løsning på parkeringsproblemer 
på Østerbakke. 

7. Ordensregler tilpasses således at 
garager kun kan lejes til egne 
indregistrerede køretøjer og må 
ikke fremlejes. 

8. Forslag forkastet – der henstilles 
til dialog mellem børn og voksne 
beboere. 

9. Forslag godkendt 
 
 
 

Pkt. 5 Valg af formand for afdelingsbestyrelsen. 
 Formanden er ikke på valg. 
 

  

Pkt. 6 Valg af andre medlemmer af afdelingsbestyrel-
sen og suppleanter. 
  
           På valg: Debbie Cordes 
  
 Suppleanter: 
 På valg: Aase Petersen og Glenn Poulsen 
 
 

Valg af afdelingsbestyrelsesmedlemmer:   
Debbie Cordes 
 
 Valg af suppleanter: 
1. suppl.:   Aase Petersen 
2. suppl.:   Glenn Poulsen 
 

Pkt. 7 Eventuelt  
 
Individuel forbedring (husleje) på loft (se Østerbakke 38) 
 
 
 
 
Vedr. nyt opdateringssystem UHABI  
 
 
 
 
Vedligeholdelse af fælles P-Pladser 
 
 
 
 
 
Mødet slut kl. 19:15 
 

  
 
Vedr. individuel forbedring (husleje) på til-
køb loft undersøger SSK om der er udløb 
på huslejeforhøjelsen bl.a. nr. 38. 
 
 
TTH informerede kort om det nye opdate-
ringssystem UHABI, hvor beboerne kan se 
og opdatere de oplysninger der er registre-
ret på dem som lejere. 
 
SSK informerede om at det er en ekstern le-
verandør der kommer og vedligeholder og 
sørger for ukrudtsbekæmpelse på P-plad-
serne. 

 


